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BÆRUM KOMMUNE
 Politisk sekretariat

MØTEPROTOKOLL

FORMANNSKAPET
12.04.2023 kl. 14:00 - 16:00

Dato: 12.04.2023

     

 

Møteleder: Parti
Lisbeth Hammer Krog H

Følgende medlemmer møtte: Parti
Kari Brodin Seljelid Ap
Kjell Maartmann-Moe Ap
Torbjørn Espelien Frp
Dag Egil Strømme H
Haakon Kvenna Veum H
Lisbeth Hammer Krog H
Maria Barstad Sanner H
Morten Skauge H
Ole Kristian Udnes H
Siw Wikan H
Cristin Xiaojun Liu MDG
Stein Stugu R
Eirik Trygve Bøe V

Følgende medlemmer hadde gyldig forfall: Parti
Ragnar Molland Sp
Wenche Steen V

Følgende varamedlemmer møtte: Parti
Finn Hebbe Johnsrud Sp
Johan Malvik V

Antall representanter: 15
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Fra administrasjonen Tittel
Arthur Wøhni direktør samfunns- og 

byutvikling
Brynhild Serine Farbrot direktør oppvekst
Geir B. Aga Kommunedirektør
Grete Syrdal direktør helse og velferd
Liv Blom-Stokstad direktør aldring og mestring
Terje Trovik direktør organisasjon, styring 

og utvikling
Torge Railo direktør bymiljø, eiendom og 

utbygging

Saksliste
Saksnummer Sakstittel
PS-059/23 Godkjenning av protokoll
PS-060/23 Løkkafossen 25-29 - detaljregulering - prinsippavklaring
PS-061/23 Vallerveien 146 - detaljregulering - 2. gangs behandling
PS-062/23 Byvisjon for Sandvika
PS-063/23 Organisering av botiltak for enslige mindreårige 

flyktninger - oppfølging av forvaltningsrevisjon i 
barnevernet

PS-064/23 VM Ishockey 2028 eller 2029 – deltakelse i prosjekt 
«VM til Norge» 

PS-065/23 Muligheter for å redusere vikarbruk
PS-066/23 Referatsaker
PS-067/23 Henvendelser og innspill

Eventuelt
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 059/23 Godkjenning av protokoll

Forslag til vedtak:
Protokoll fra formannskapets møte 22.03.2023 godkjennes slik den foreligger.

Behandlingen i møtet:

Vedrørende sak 058/23 Svar på anmodning fra Udir om uttalelse - Norges 
Realfagsungdomsskole Fornebu AS - søknad etter privatskoleloven

Kjell Maartmann-Moe (Ap) ba om at fellesforslag Ap, Sp rettes til fellesforslag Ap, Sp og R.

Votering:
Enstemmig godkjent med Kjell Maartmann-Moes rettelse.

FSK - 059/23 - 12.04.2023:
Vedtak:
Protokoll fra formannskapets møte 22.03.2023 godkjennes med følgende rettelse:

I sak 058/23 Svar på anmodning fra Udir om uttalelse - Norges Realfagsungdomsskole 
Fornebu AS - søknad etter privatskoleloven rettes fellesforslag Ap, Sp til fellesforslag Ap, Sp 
og R.

 060/23 Løkkafossen 25-29 - detaljregulering - prinsippavklaring

Planutvalget 23.03.2003
Vedtak:
Planarbeidet for Løkkafossen 25-29 med sikte på endret arealbruk fra næringsvirksomhet til 
bolig stoppes , jf. plan- og bygningsloven § 12-8.

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Planarbeidet for Løkkafossen 25-29 med sikte på endret arealbruk fra næringsvirksomhet til 
bolig stoppes , jf. plan- og bygningsloven § 12-8.

Behandlingen i møtet:

Saken er satt opp til behandling i formannskapet ved en feil. Planutvalget har fullmakt til å 
stoppe planinitiativ i henhold til sitt reglement § 3-2.

FSK - 060/23 - 12.04.2023:
Vedtak:
Saken er satt opp til behandling i formannskapet ved en feil. Planutvalget har fullmakt til å 
stoppe planinitiativ i henhold til sitt reglement § 3-2.
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 061/23 Vallerveien 146 - detaljregulering - 2. gangs behandling

Planutvalget 23.03.2023
Innstilling:
Privat forslag til reguleringsplan, detaljregulering for Vallerveien 146, planID 2020007, som 
vist på plankart dokument 6213672 og i bestemmelser, dokument 6213671, vedtas, jf. plan- 
og bygningsloven § 12-12.

Endring av reguleringsplan for Valler sentrum (planID 1958090), som utvider Vallerveien til 
fortau på østsiden langs foreslått boligbebyggelse, som vist på kart, dokument 5564262, 
vedtas, jf. plan- og bygningsloven § 12-11. 

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

Privat forslag til reguleringsplan, detaljregulering for Vallerveien 146, planID 2020007, som 
vist på plankart dokument 6213672 og i bestemmelser, dokument 6213671, vedtas, jf. plan- 
og bygningsloven § 12-12.
Endring av reguleringsplan for Valler sentrum (planID 1958090), som utvider Vallerveien til 
fortau på østsiden langs foreslått boligbebyggelse, som vist på kart, dokument 5564262, 
vedtas, jf. plan- og bygningsloven § 12-11. 

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av, Eirik Trygve Bøe, V

På bakgrunn av bestemmelsene i Kommuneplanens arealdel § 11.1 Naturmangfold og § 11.2 
Vegetasjon, samt Statsforvalterens frarådning av tiltaket, avvises saken.

Votering:
Ved alternativ votering mellom innstillingen og Eirik Bøes forslag ble innstillingen vedtatt 
mot 5 stemmer (2V, MDG, Sp, R).

FSK - 061/23 - 12.04.2023:
Innstilling:
Privat forslag til reguleringsplan, detaljregulering for Vallerveien 146, planID 2020007, som 
vist på plankart dokument 6213672 og i bestemmelser, dokument 6213671, vedtas, jf. plan- 
og bygningsloven § 12-12.

Endring av reguleringsplan for Valler sentrum (planID 1958090), som utvider Vallerveien til 
fortau på østsiden langs foreslått boligbebyggelse, som vist på kart, dokument 5564262, 
vedtas, jf. plan- og bygningsloven § 12-11. 



Side 5 av 10

 062/23 Byvisjon for Sandvika

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
Forslag til byvisjon for Sandvika med tilhørende strategier vedtas.

Byvisjon: 
«Pulserende Sandvika – et kraftsenter for kultur og kunnskap» 
 
 Strategier:

 Tilrettelegge for gründere, innovative og kreative næringer 
 Skape et yrende byliv langs elv og fjord 
 Utvikle klimakloke bydeler med særpreg og godt bymiljø
 By som gir rom for ungdom og unge voksne  

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av, Kjell Maartmann-Moe, Ap

«Fjordbyen Sandvika - et kraftsenter for kultur og kunnskap»

Forslag fremmet av, Stein Stugu, R

Det arbeides videre med en byvisjon som bør ha med følgende elementer som ikke tas godt 
nok vare på i foreliggende forslag:
- Fjordby som begrep innarbeides
- Det innarbeides tydelig mål om et variert, mangfoldig og inkluderende boligtilbud. 
Prismessig tilpasset alle de som jobber i Sandvika, både i privat og offentlig sektor, men ikke i 
form av små leiligheter som ikke kan løse utfordringen på sikt.
- Det må sikres plass til tjenesteyting, som eksempel barnehager tilpasset de som jobber i 
Sandvika og ønsker det, også om de ikke bor der.
- For å nå klimamål legges til rette for korte avstander bolig/arbeid/tjenester.

Forslag fremmet av, Kjell Maartmann-Moe, Ap
Saken behandles over to møter.

Votering:
Kjell Maartmann-Moes utsettelsesforslag ble enstemmig vedtatt.
Øvrige forslag følger saken uten votering.

FSK - 062/23 - 12.04.2023:
Vedtak:
Saken behandles over to møter.
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 063/23 Organisering av botiltak for enslige mindreårige flyktninger 
- oppfølging av forvaltningsrevisjon i barnevernet

Hovedutvalg for bistand og omsorg 15.03.2023
Innstilling:

1. Kommunedirektøren bes ta med seg erfaringene fra MST-CAN-modellen i barnevernet og 
vurdere om et tilsvarende tiltak for enslige mindreårige flyktninger kan implementeres.

2. Kommunedirektøren kommer tilbake med en sak innen ett år, der det vurderes om det 
helhetlig forvaltningsmessige ansvaret legges til barnevernet.

Hovedutvalg for barn og unge 14.03.2023
Innstilling: 
1. Kommunedirektørens redegjørelse om oppfølging av revisjonens tre anbefalinger tas til 
orientering. 

2. Kommunedirektøren bes fremme sak der organiseringen evalueres 1 - 2 år

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
Kommunedirektørens redegjørelse om oppfølging av revisjonen tre anbefalinger tas til 
etterretning.
 

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av, Kari Brodin Seljelid, Ap

1. Kommunedirektørens redegjørelse om oppfølging av revisjonenes tre anbefalinger 
tas til orientering.

2. Kommunedirektøren kommer tilbake med en sak innen ett år, der det vurderes om 
det helhetlige forvaltningsmessige ansvaret legges til barnevernet.

Votering:
(Som Kari Seljelids forslag:)
Hovedutvalg barn og unges innstilling punkt 1 ble enstemmig vedtatt.
Hovedutvalg bistand og omsorgs innstilling punkt 2 ble vedtatt mot 1 stemme (R).

Hovedutvalg bistand og omsorgs innstilling punkt 1 ble enstemmig oversendt 
kommunedirektøren.

FSK - 063/23 - 12.04.2023:
Vedtak:

1. Kommunedirektørens redegjørelse om oppfølging av revisjonens tre anbefalinger tas 
til orientering. 

2. Kommunedirektøren kommer tilbake med en sak innen ett år, der det vurderes om 
det helhetlig forvaltningsmessige ansvaret legges til barnevernet.
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Oversendt kommunedirektøren:
Kommunedirektøren bes ta med seg erfaringene fra MST-CAN-modellen i barnevernet og 
vurdere om et tilsvarende tiltak for enslige mindreårige flyktninger kan implementeres.

 064/23 VM Ishockey 2028 eller 2029 – deltakelse i prosjekt «VM til 
Norge» 

 
Kommunedirektørens forslag til vedtak:
Bærum kommune ønsker å videreføre samarbeidet med Norges Ishockeyforbund om å være 
vertskommune for et mulig VM i Ishockey i Norge i 2028 eller 2029. 

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av, Stein Stugu, R
Bærum kommune ønsker ikke å søke om å være vertskommune ved arrangement av VM i 
ishockey hvis det er en forutsetning med kommunale bevilgninger.

Votering:
Stein Stugus forslag fikk 2 stemmer (R, Sp) og falt.
Kommunedirektørens forslag ble vedtatt mot 1 stemme (R).

FSK - 064/23 - 12.04.2023:
Vedtak:
Bærum kommune ønsker å videreføre samarbeidet med Norges Ishockeyforbund om å være 
vertskommune for et mulig VM i Ishockey i Norge i 2028 eller 2029. 

 065/23 Muligheter for å redusere vikarbruk

Utvalg for samarbeid 14.03.2023
Innstilling:

1. Kommunedirektøren følger opp kortsiktige og langsiktige målsetninger for redusert 
vikarbruk gjennom ordinær rapportering i Framsikt.

2. Kommunedirektøren legger frem anbefaling til kvalitetsstandard, med beskrivelse av 
kvalitetsindikatorer, ved kommunens sykehjem.

3. Saken om muligheter for å redusere bruk av vikarer tas ellers til orientering.
4. Kommunens faste oppgaver skal utføres av fast ansatte – primært i hele stillinger.
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Hovedutvalg bistand og omsorg 18.01.2023
Innstilling:

1. Kommunedirektøren følger opp kortsiktige og langsiktige målsetninger for redusert 
vikarbruk gjennom ordinær rapportering i Framsikt.

2. Kommunedirektøren legger frem anbefaling til kvalitetsstandard, med beskrivelse av 
kvalitetsindikatorer, ved kommunens sykehjem.

3. Saken om muligheter for å redusere bruk av vikarer tas ellers til orientering.

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
1. Kommunedirektøren følger opp kortsiktige og langsiktige målsetninger for redusert 

vikarbruk gjennom ordinær rapportering i Framsikt.
2. Kommunedirektøren legger frem anbefaling til kvalitetsstandard, med beskrivelse av 

kvalitetsindikatorer, ved kommunens sykehjem.
3. Saken om muligheter for å redusere bruk av vikarer tas ellers til orientering. 

Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen fra hovedutvalg bistand og omsorg ble enstemmig vedtatt.
Punkt 4 i innstillingen fra Utvalg for samarbeid fikk 4 stemmer (2Ap, Sp, R) og falt.

FSK - 065/23 - 12.04.2023:
Vedtak:

1. Kommunedirektøren følger opp kortsiktige og langsiktige målsetninger for redusert 
vikarbruk gjennom ordinær rapportering i Framsikt.

2. Kommunedirektøren legger frem anbefaling til kvalitetsstandard, med beskrivelse av 
kvalitetsindikatorer, ved kommunens sykehjem.

3. Saken om muligheter for å redusere bruk av vikarer tas ellers til orientering.

 066/23 Referatsaker

Forslag til vedtak: 
Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Dokumentnummer Tittel
1. Fordeling av udisponerte midler i Klima- og miljøfondet 2023
2. Bærum kommune - økonomirapport per 28. februar 2023
3. Svar på spørsmål fra representant Stugu (Rødt) om fastleger og om 

helsehus
4. Svar på spørsmål fra representanten Eirik Bøe (V) ang. reguleringssak 

Vallerveien 146 FSK sak 61/23

Behandlingen i møtet:
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Votering:
Tatt til orientering.
 

FSK - 066/23 - 12.04.2023:
Vedtak:
Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

067/23 Henvendelser og innspill

Forslag til vedtak:
Dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Dokumentnummer Tittel
1. Innspill fra HS arkitekter as vedrørende Planutvalgets sak 069/23 

Løkkaforssen 25-29 - detaljregulering

Behandlingen i møtet:

Votering:
Tatt til orientering.

FSK - 067/23 - 12.04.2023:
Vedtak:
Dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Eventuelt

Ordfører Lisbeth Hammer Krog viste til møtekalenderen for 2023 hvor 26. april foreslås som 
møtedato mellom formannskapet og velforeningene. Sist møte mellom formannskapet og 
velforeningen ble avholdt 26.10.2022.

Det ble enighet om at det ikke planlegges et nytt møte før valget. Ordføreren fikk innspill til 
møteform og tar med seg dette i samtale med leder av Bærum velforbund. Ordføreren 
kommer tilbake til det nyvalgte formannskapet med videre oppfølging.
 

Lisbeth Hammer Krog
ordfører

Tone Halvorsen
formannskapssekretær
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